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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2019/20:1126 Statliga bolags agerande gentemot företag

Enligt uppgift har flera statliga bolag valt att omedelbart avbryta samarbeten 
med företag med hänvisning till force majeure. Det har bland annat inneburit att 
underleverantörer fått uppsagda avtal med ytterst kort varsel, vilket medför 
uppsägningar och behov av att relativt plötsligt ställa om verksamheten.

I en kris som coronaepidemin har naturligtvis staten, liksom de statliga 
bolagen, ett särskilt stort ansvar att värna företagsamheten när coronakrisen är 
över. 

 

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Kan ministern förtydliga om statliga bolag bär ett särskilt ansvar för den 
omställning och kris som råder i svenskt näringsliv nu och om ett sådant ansvar 
finns, avser ministern att ta några initiativ för att statliga bolag ska agera än mer 
ansvarsfullt och transparent för att värna företagsamheten och ett välmående 
näringsliv i Sverige?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-03-30
Besvaras senast
2020-04-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


